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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
CELEBRAT EL DIA 20 DE FEBRER DE 2004 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 20 de febrer de2004, a les deu de la nit, es reuneix a la 
Sala de Sessions de l’Ajuntament, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la 
presidència de l’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, l’assistència dels 
Tinents d’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, el  SR. 
GUILLEM JANÉ PUJOL, el  SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA 
AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el SR. XAVIER MARTÍ 
ESPLUGAS, el  SR. JORDI VILLAR LIARTE, el Sr. JOSEP MARIA 
COMBALIA PRATS, la SRA. PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS 
AMOROS, el SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, i el SR. DAVID 
VALLVERDÚ GENÉ, s’incorpora el Sr. JOSEP ANDREU I DOMINGO a partir de 
les deu i mitja de la nit i, assistits per la Secretària accidental de la Corporació, la Sra. 
ELISA FREIXAS GINÉ, que certifica..   
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 23 de gener. 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència. 
 
QUART PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DIPUTACIÓ PER AL FORUM 
TURÍSTIC I MEDIAMBIENTAL FORUMED 2003 
 
Intervè el Sr. Vallverdú dient que es dona confiança a l’equip de govern en les 
subvencions. 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet comentant que les subvencions son bones amb l’estat 
econòmic que es troba l’Ajuntament.  
 
El Sr. Mogas diu que ERC donarà vot favorable a la subvenció però fa un prec si el 
proper Ple es pogués fer una relació de les despeses i subvencions de les partides de 
turisme, sense sous. 
 
El Sr. Alcalde comenta que aquest acord es per acceptar la subvenció per al Forum 
turísitc ja realitzat.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
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Vist l’acord de la Diputació de Tarragona pel quals es concedeix una subvenció per 
import de 3.000 € per al Fòrum Turístic i Medioambiental FORUMED 2003 

Atès que la partida  751.22615 del pressupost municipal existeix import suficient per 
atendre les despeses necessàries per a  realitzar l’activitat s’acorda: 

PRIMER : Acceptar la subvenció concedida. 
 
SEGON: Comprometre’s a destinar l’import concedit a la finalitat establerta. 
 
TERCER: Comprometre’s a complir totes i cadascuna de les obligacions establertes a 
les bases de la convocatòria, acceptant que en cas d’incompliment, aquesta 
circumstància dona lloc al reintegrament, i en el seu cas a la compensació automàtica a 
la Diputació de Tarragona. 
 
Per una altra banda, l’incompliment de les obligacions derivades de la concessió de la 
subvenció així com en els casos que no s’hagi justificat degudament en la seva totalitat, 
pot donar lloc a la modificació de la subvenció concedida. 
 
CINQUÈ PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DIPUTACIÓ PER A 
PROGRAMES I ACTIVITATS DE PROMOCIÓ TURÍSTICA. 
 
Intervé el Sr. Vallverdú dient que igual que a l’anterior acord es dona confiança a 
l’equip de govern. 
 
El Sr. Huguet comenta que la despesa és anterior a la subvenció. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vist l’acord de la Diputació de Tarragona pel quals es concedeix una subvenció per 
import de 6.800 € per a programes i activitats de promoció turística. 

Atès que la partida 751.22615 del pressupost municipal vigent existeix import suficient 
per atendre les despeses necessàries per a  realitzar l’activitat s’acorda: 

PRIMER : Acceptar la subvenció concedida. 
 
SEGON: Comprometre’s a destinar l’import concedit a la finalitat establerta. 
 
TERCER: Comprometre’s a complir totes i cadascuna de les obligacions establertes a 
les bases de la convocatòria, acceptant que en cas d’incompliment, aquesta 
circumstància dona lloc al reintegrament, i en el seu cas a la compensació automàtica a 
la Diputació de Tarragona. 
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Per una altra banda, l’incompliment de les obligacions derivades de la concessió de la 
subvenció així com en els casos que no s’hagi justificat degudament en la seva totalitat, 
pot donar lloc a la modificació de la subvenció concedida. 
 
 
SISÈ PUNT: ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DEL PAVELLÓ I APROVACIÓ 
CONVENI AMB EL CONSELL CATALÀ DE L’ESPORT 
 
El Sr. Vallverdú comenta que hi ha hagut una mala gestió dels diners destinats pel 
pavelló. 
 
Comenta el Sr. Huguet que no es correcte que acceptem la subvenció de 981.000 € quan 
només en rebem 641.000 €, però el que donin estarà per ben  donat.  
 
El Sr. Mogas diu que està a favor de la subvenció negociada el 2002 per Josep Andreu i 
fins ara no s’ha resolt. Que no passi com el crèdit del pavelló que no es fa servir pel que 
es va concertar. Esperem que aquests diners s’inverteixin  pel pavelló. 
 
El Sr. Alcalde comenta que la manera que té de finançament la Generalitat es a través 
d’un préstec. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vista la resolució definitiva de data 14 d’octubre de 2003 del Consell Català de l’Esport 
per la qual s’atorga un ajut a l’Ajuntament de Montblanc d’un import de 891.621,00 € 
per l’obra Pavelló doble poliesportiu, que inclou els següents imports: 
 

- 642.400,00 €, corresponents a l’import principal del préstec que li concedirà 
l’Institut Català de Finances 

 
- 249.221,00 €, corresponent a l’estimació dels interessos del principal i altres 

despeses derivades del préstec esmentat. 
 
Vist que el Departament de Cultura ha proposat a l’Institut Català de Finances que 
concedeixi a l’Ajuntament un crèdit de 642.400,00 € destinat a l’obra del pavelló, 
s’acorda, 
 
PRIMER: Acceptar la subvenció de 891.621,00 euros, que ens concedeix el Consell 
Català de l’Esport per a l’obra “Pavelló doble polisportiu”. 
 
SEGON: Aprovar el Conveni amb el Consell Català de l’Esport del Departament de 
Cultura per a la concessió d’una subvenció per a l’obra “Pavelló doble polisportiu”. 
 
TERCER : Formalitzar un préstec de 642.400,00 euros, amb l’Ins titut Català de 
Finances destinat a l’obra a dalt referenciada. 
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QUART: Facultar a l’Alcalde Sr. Carles Carreras Ollé per tal que pugui signar els 
corresponents documents públics i privats que siguin necessaris per tal de dur a terme 
els acords anteriors aprovats. 
 
 
SETÈ PUNT: DESAFECTACIÓ D’UN TRAM DEL CAMÍ DE LA COSTA D’EN 
FELIU (PINATELL) 
 
El Sr. Vallverdú comenta que desprès d’una llarga historia el propietari va arribar a un 
acord amb els veïns. A les conclusions m’agradaria que es fes esment al roure centenari.  
 
Pren la paraula el Sr. Huguet dient que vota favorablement encara que no ho entengui.  
 
El Sr. Combalia comenta que en el dictamen es demana que el camí no tingui una 
amplada superior a 6 metres i respecte el roure no es diu res. Demana que  es tingués 
especial interès en el roure.  
 
El Sr. Alcalde comenta que es tracta d’un canvi de traçat del camí i que consti en acta 
l’especial protecció del roure centenari. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vist l’acord adoptat per la Comissió de Govern d’aquest Ajuntament en la seva sessió 
del passat 28 d’octubre, pel qual s’incoava expedient de declaració de parcel·la sobrera 
d’un tram del camí de referència cadastral 9029 del Polígon 42, per procedir a la seva 
desafectació i posterior permuta  amb un nou tram de camí que l’ha de substituir. 
 
Atès que exposat al públic mitjançant anunci inserit al Butlletí Oficial de la Província 
número 270, de 24 de novembre, i notificat als propietaris de terrenys colindants, s’ha 
presentat  una al·legació en referència a l’amplada del camí que no sigui inferior a 6 
metres, que consti la mateixa en el projecte i la necessitat de protegir el roure centenari 
situat al marge del nou traçat de camí. 
 
Atès que amb la desafectació i permuta proposada pel Sr. Francesc Pàmies Andreu i la 
Sra. Jovita Pàmies Andreu no es produeix cap perjudici per l’interès públic, i amb el 
nou traçat proposat, el camí s’adequa a l’estructura de la propietat. 
 
Vistos els articles 12, 20 i següents i 47 del Reglament del Patrimoni dels Ens Locals de 
Catalunya, s’acorda: 
 
PRIMER: Desafectar de l’ús públic el traçat de camí de referència cadastral 9029 del 
Polígon 42, en el tram que discorre entre les parcel·les 22, 31 i 34 del polígon 42 del 
cadastre de rústica, estimant les al·legacions anteriors: l’amplada del camí que no sigui 
inferior a 6 metres, que consti la mateixa en el projecte i la necessitat de protegir el 
roure centenari situat al marge del nou traçat de camí. 
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El camí figurarà amb la següent descripció, i que tindrà la qualificació de patrimonial: 
 
Porció de terreny de 131,50 metres de llargada per 3 metres d’amplada, el que fa 394,50 
m2. de superfície. Confronta al Nord amb parcel·la 22 del Polígon 42, propietat de 
Francesc Pàmies Escote i camí de la Riba o també camí de Farena; l’Est, amb el mateix 
camí i amb finca urbana de referència cadastral 3152205 CF 4735 C, propietat de 
Francesc Pàmies Escote; al Sud, amb finca rústica parcel·la 32 del Polígon 42, propietat 
de Francesc Pamies Escote; i Oest, amb finca urbana referència cadastral 3053601, 
propietat de Francesc Pamies Escote, la continuació del mateix camí i la finca rústica 
parcel·la 31 del Polígon 42 propietat de Francesc Pamies Escotè. 
 
SEGON: Declarar parcel·la sobrera la finca porció de terreny desafectada descrita a 
l’anterior acord, procedint a la modificació de l’inventari de béns municipal, i a la 
inscripció en el registre de la propietat de la mateixa. 
 
TERCER: Procedir a la formalització de la permuta amb la part a segregar de la 
parcel·la 31 i 32 del Polígon 42 del cadastre de rústica i 3152205, propietat del Sr. 
Francesc Pàmies Andreu i la Sra. Jovita Pàmies Andreu, i que suposarà el nou traçat del 
camí a substituir pel tram desafectat, prèvia tramitació de l’oportú expedient. 
 
VUITÈ PUNT: MOCIÓ AUTOVIA N-240 
 
S’acorda aprovar per unanimitat l’emissió del següent dictamen: 
 
El Sr. Vallverdú demana que es retiri la moció perquè els veïns van demanar una altra 
cosa, que es comprometin a una reunió amb els veïns de la Plataforma Salvem Lilla i 
anar a veure “in situ” l’impacte. 
 
El Sr. Huguet diu que la moció segons els signants no es igual que el què demanen ells. 
Fan una petició i demanen que l’Ajuntament es pronunciï. Demana que es retiri la 
moció i que l’equip de govern es pronunciï d’acord amb la petició presentada per la 
Plataforma Salvem Lilla. Com que no es dona informació voldrien assistir a les 
reunions.  
 
El Sr. Combalia comenta que d’entrada la posició era a favor de la moció i que l’autovia 
vol que es faci però que no es perjudiqui els veïns de Lilla i no quedi afectada. El que no 
sap és la posició de l’equip de govern. No accepta que es posi el nom d’unes persones a 
la moció i es faci servir, perquè ells estan en contra.  
 
El Sr. Campdepadrós diu que les persones que fan l’escrit a l’Ajuntament demanen que 
el mateix es pronunciï respecte l’autovia. El Ministeri de Foment va fer un estudi de 
traçats que afectava a tres cases de Lilla. A principis de gener el  Ministeri de Foment 
envia una carta amb el traçat que s’aparta de Lilla i en les dues visites fetes, tenint en 
compte que hi ha un traçat de l’estudi aprovat, i la moció es fa en el sentit de dir que es 
faci l’autovia salvant el màxim Lilla d’acord amb la nova traça. 
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Pren la paraula el Sr. Alcalde comentant que a l’Ajuntament de Montblanc li interessa 
que arribi l’autovia sigui pel traçat oest o est. Com que l’equip de govern no es 
manifesta com volen els qui han presentat l’escrit, ja no l’accepten. El que demana 
l’equip de govern es que es faci l’autovia el més allunyat possible de Lilla.  

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per set vots a favor dels grups municipals CiU i 
APM,  un vot en contra de IpM, i cinc abstencions dels regidors dels grups municipals 
d’ERC i GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vista la petició presentada per Antoni Farriol Jerez, Manuel V. Tortajada i Tortajada i 
Ramon Tibau Foguet en qualitat de representants i en nom de la PLATAFORMA 
SALVEM LILLA en què es sol·licita que l’Ajuntament es pronunciï respecte l’autovia 
N-240 entre la CN-340 i Montblanc. 
 
Atès que l’Ajuntament de Montblanc està en desacord amb el traçat que proposa el 
Ministeri de Foment en el seu estudi informatiu de la autovia de la N-240, perquè afecta 
tres habitatges del poble de Lilla i està molt a prop del nucli de població. 
 
Atès que en data 27 de desembre de 2002 l’Ajuntament de Montblanc va presentar 
al·legacions en relació a l’expedient d’aprovació definitiva de la autovia N-240 en el 
sentit de rebutjar el traçat previst en l’estudi informatiu, ja que aquest afectava 
habitatges de l’extrem sud del Lilla i perquè implicava un important impacte ambiental. 
 
Atès que el Ministeri de Foment  va aprovar l’estudi informatiu i respecte a l’al·legació 
de Montblanc va establir en quant a l’impacte ambiental que s’haurien d’analitzar els 
nivells sonors i el disseny de proteccions per aquells terrenys qualificats com a urbans, 
prestant especial atenció a les zones urbanes de Lilla en el punt Quilomètric 26+300. 
 
Atès que l’actual equip de govern va mantenir converses amb els tècnics del Ministeri 
de Foment per tal de què el traçat fos el més allunyat possible del nucli de Lilla.  
 
Atès que en data 7 de gener de 2004 l’Ajuntament de Montblanc va rebre del Ministeri 
de Foment una proposta de nova traça en la qual no s’afecta la població de Lilla, però 
que manifestava per altra banda que aquesta nova traça s’estudiaria en el moment de 
redactar el projecte d’aquest tram de l’autovia venint condicionada per les conduccions 
d’oleoducte i gasoducte i pels condicionants del terreny. 
 
Per tot això exposat anteriorment, s’acorda: 
 
PRIMER: Sol·licitar al Ministeri de Foment que vista la nova proposta de traça que tot 
i que no afecta la població de Lilla realitzi el projecte constructiu de l’autovia N-240, 
allunyant encara més el traçat proposat del nucli de Lilla i /o reduint els impactes 
sonors, acústics, visuals, de seguretat i altres amb les mesures correctores adients (com 
per exemple un fals túnel) i sense condicionar-ho a les conduccions d’oleoducte, 
gasoducte o a les característiques del terreny. 
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SEGON: Notificar aquest acord al Ministeri de Foment, a la Plataforma Salvem Lilla i 
a l’Associació de veïns Centre d’Unió Agrícola de Lilla.  
 
NOVÈ PUNT: APROVACIÓ COMPTE GENERAL 2002  
 
El Sr. Vallverdú diu que en els compte general es on es veuen els forats negres de 
l’Ajuntament. 
 
El Sr. Huguet manifesta que vist l’anàlisi de la situació econòmica no hi vol perdre ni 
un minut més. 
 
El Sr. Mogas diu que s’aprovaran els comptes però no la gestió. Si es mira l’anàlisi de 
la situació econòmica de la gestió es un desastre. Comenta que el Sr. Jané atribueix la 
mala gestió a un problema tècnic i no es així. 
 
Contesta el Sr. Jané que de forats negres no hi ha a l’Ajuntament, una altra cosa es que 
estigui sobrepassada una partida. S’ha de fer un pla de sane jament per regular unes 
partides, en quan a la responsabilitat pròpia el què s’intenta és frenar la despesa. . Es 
partia d’una situació d’un retràs per regular la comptabilitat, la gestió no es corresponia 
amb uns pressupostos aprovats. La responsabilitat es de la Comissió de Govern. A la 
legislatura actual correspon corregir i fer el sanejament i en quan a la rectitud dels 
comptes no hi ha dubte possible. L’esforç de l’actual equip de govern ja es veurà amb 
ocasió del pressupost. 
 
El Sr. Campdepadrós comenta que la despesa financera ha estat alta i la despesa corrent 
també ha esta alta, per això han quedat moltes partides pendents d’aplicació. 
 
El Sr. Alcalde comenta que fa un manament a favor del regidor d’Hisenda i comenta 
que moltes de les despeses realitzades en anteriors pressupostos estaven aprovades per 
ERC. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2002 van ser sotmesos a 
informe de la Comissió Especial de Comptes, la qual va emetre el seu dictamen 
aprovador el dia 15 de desembre de 2003, i exposats al públic, en el Butlletí Oficial de 
la Província núm. 1, de 2 de gener de 2004, pel període reglamentari, no se’n varen 
formular reclamacions, al·legacions ni observacions. 
 
Atès el que disposen els principis generals de comptabilitat pública i l’ Ordre de 17 de 
juliol de 1990 que aprova la Instrucció de Comptabilitat de l’ Administració Local 
respecte a incorporar al compte de Patrimoni els result ats obtinguts a la comptabilitat de 
l’ ajuntament  pels últims 4 anys. 
 
Atès que s’han complert totes les tramitacions legals que determinen els articles 189 al 
193 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes locals, s’acorda:  
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PRIMER: Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a  
l’exercici 2002, integrats pels següents estats bàsics: 
 
      1. Estats i comptes anuals: 
 

- Balanç de situació: en tancar l’exercici dóna un actiu  i passiu de 11.747.951,99 
€  

- Compte de resultats,  amb  una pèrdua de 191.440,54 €. 
- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de       

cobrament de 3.639.624,18 euros , unes obligacions pendents de pagament  de 
2.933.607,19 euros , uns romanent totals de 788.227,59 euros .  

- Estat de tresoreria: en tancar l’exercici dóna una existència de 82.210,60 euros. 
 
      2. Annex als estats i comptes anuals: 
 

- Balanç de comprovació: en tancar l’exercici dóna un total acumulat en el deure i 
l’haver de  133.239.824,23 euros. 

- Estat de modificació de crèdit: en tancar l’exercici dóna unes modificacions en       
els crèdits pressupostaris per un import total de 1.532.069,57 euros.  

- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici dóna un romanent de       
tresoreria afectat a despeses amb finançament afectat de 1.343.475,31 euros, un 
romanent de tresoreria total de 788.227,59 euros i un romanent de tresoreria per 
despreses generals de –555.247,72 euros. 

 
SEGON: Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels 
justificants dels estats i comptes anuals i pels annexos següents: 
 

- Estats de despeses i d’ingressos definitivament aprovats: dóna un total de  
10.042.370,57 euros de despeses i 10.289.212,57 d’ ingressos. 

-  Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos       
inicialment aprovats: en tancar l’exercici dóna un total de modificacions de 
1.532.069,57 euros. 

 
TERCER: Rendir els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat 
de l’exercici econòmic 2002, a la Sindicatura de Comptes, d’acord  amb el que 
determinen els articles esmentats en la part expositiva. 
 
QUART: Incorporar al compte 100 (Patrimoni) el saldo del compte 130 (Resultats 
pendents d’ aplicació) per una quantitat de 409.335,51 € que son els resultats obtinguts 
a la comptabilitat des de l’ any 1999 fins 2002. 
 
PUNT D’URGÈNCIA: 
 
MOCIÓ CONTRÀRIA A CEDIR LES DADES DEL PADRÓ MUNICIPAL AL 
MINISTERI DE L’INTERIOR 
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Es procedeix a la votació del punt d’urgència i s’acorda, per unanimitat, procedir al seu 
estudi i votació. 
 
DESÈ PUNT: MOCIÓ CONTRÀRIA A CEDIR LES DADES DEL PADRÓ 
MUNICIPAL AL MINISTERI DE L’INTERIOR  
 
El Sr. Vallverdú comenta que s’estan treien tot un seguit de drets als estrangers, si es 
llegeix la moció el què fa es denunciar la discriminació per raó d’ètnia, religió i altres 
motius.  
 
La Sra. Magrinya comenta que està a favor de la moció, la llei d’estrangeria vulnera el 
dret a la intimitat i als Drets Humans. 
 
La Sra. Ribó comenta que opina com els regidors que han parlat respecte el tema de la 
moció.  
 
El Sr. Alcalde comenta que està a favor dels drets dels estrangers. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Tenint en compte que el Padró Municipal d’Habitants ha estat sempre una eina de caire 
estadístic i d’ús administratiu, que permet als ajuntaments elaborar plans destinats al 
benestar i a la integració dels seus habitants ,sense establir cap diferència ni 
discriminació per raó de gènere, religió, pertinença ètnica, opció sexual, disfunció física 
o militància política, qualsevol cessió de les dades d’un determinat conjunt de persones 
pot vulnerar greument el dret a la intimitat garantit per la Constitució a l’article 18. 
 
Tenint en compte que qualsevol cessió de dades de persones estrangeres amb la finalitat 
d’exercir un dret de sanció al nostre poble i a la nostra societat resulta contrària a la 
Declaració Universal dels Drets Humans i als tractats i acords internacionals sobre 
aquesta qüestió ratificats per l’ estat espanyol. 
 
Tenint en compte que en aquest moment la inscripció al Padró Municipal de ciutadans i 
ciutadanes estrangers ha estat determinat per la seva integració en el nostre municipi a 
partir d’allò que disposa la mateixa Llei d’estrangeria en matèria d’arrelament i veïnatge 
civil, així com la voluntat expressa de tenir un coneixement total del conjunt de 
persones existents al nostre poble. 
 
Per aquests motius se sotmet al Ple Municipal de l’Ajuntament de Montblanc la següent 
proposta d’acord: 
 
Prime r: Denunciar qualsevol discriminació, sigui del tipus que sigui, que raó d’origen 
en matèria d’igualtat de drets i, especialment, denunciar l’accés al Padró Municipal i 
reivindicar els drets fins ara garantits a partir del padró. 
 



 
Ajuntament de Montblanc 

 

   

 

 

Pl. Major, 1     43400 MONTBLANC (Conca de Barberà) 
Tel. 977.86.00.09 – 977.86.00.12     Fax. 977.86.28.02     e-mail:aj.montblanc@altanet.org 

Segon: Mostrar el desacord de l’Ajuntament de Montblanc vers la cessió de dades del 
Padró d’Habitants al Ministeri de l’Interior de l’Estat Espanyol excepte en el cas de 
prevenció d’un perill real per a la seguretat pública o per la repressió d’infraccions 
penals 
 
Tercer: Instar a la Federació de Municipis de Catalunya i a l’Associació Catalana de 
Municipis i Comarques per tal que promoguin el plantejament d’un conflicte en defensa 
de l’autonomia local davant del Tribunal Constitucional, en relació a la Llei Orgànica 
14/2003, de 20 de novembre. 
 
Quart: Notificar aquest acord del Ple al President del Govern Espanyol, al President del 
Parlament Espanyol, als portaveus dels grups parlamentaris del Parlament Espanyol i 
comunicar aquest acord a l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i a la 
Federació de Municipis de Catalunya. 
 
ONZÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES  
 
Intervé el Sr. Vallverdú comentant que creu que abans de condicionar si l’autovia es fa 
o no manifesta que cal fer pressió a les empreses de transport públic. Va descarrilar el 
tren i l’autobús d’emergència que van posar a la plaça de la bàscula no hi van poder 
pujar totes les persones del tren. Si el transport públic no funciona es fa expressament. 
Si pogués l’Ajuntament hauria de fer una carta a Renfe per si han de posar un autobús 
en cas d’emergència portin els autobusos d’acord amb el número de gent que va al tren.  
 
El Sr. Huguet comenta que com està la situació dels abocaments ilegals, la situació del 
sanejament a Montblanc. Comenta que  l’adquisició de l’impressora i el cotxe de la 
Policia Local Fiat Stylo impedeixen que el pressupost es pugui sanejar. Pregunta on es 
la màquina de moure coses de l’abocador. Diu que el lloc on s’ha presentat el Pla 
Especial d’Interès Natural i s’ha denegat, caldria ara també caldria vigilar- lo. Pregunta 
si es donen llicències al Pla Parcial 14, si hi ha projectes inicialment aprovats entre 
Tosses- Espluga de Francolí i comenta si les mides de repartiment de façana del Carrer 
Vinyols fetes són certes.  
 
El Sr. Combalia comenta que no es fan els plens quan toca perquè no es compleix 
l’acord i també seria convenient respondre un per una les  preguntes. Lamenta que surti 
el nom d’unes persones a una moció amb la qual estan en contra. Pregunta si el Sr. 
Villar està a favor o en contra de l’autovia. Es preocupa per les obres de pavimentació 
del Carrer Josep Maria Poblet que avancen lentament i fa dos setmanes que ningú no hi 
treballa. Respecte el cotxe vell de la Guardia Urbana comenta que si estigues reparat i el 
tinguessin a disposició seria el més convenient.  
 
La Sra. Magrinya pregunta si en les festes i les fires de Sant Maties s’ha previst un 
canvi, que en el calendari de Montblanc hi surten les festes, però no les fires, si hi ha 
modificacions en el contingut de les fires, i per últim comenta que els regidors s’han 
assabentat per la premsa de la visita de la Consellera de Bennestar  a Montblanc. 
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El Sr. Mogas  comenta que a l’últim Ple es va dir que un periodista s’havia inventat una 
noticia, quan va ser el Sr. Campdepadrós que va comentar al periodista la resolució de 
les al·legacions del Carrer Major. Respecte a l’abocador comenta que s’ha reduït 
l’horari i el dissabte està tancat, això ha comportat queixes de paletes. L’horari fora de 
la regulació s’ha incrementat un 50%, perquè s’augmenta una taxa quan ha d’anar en 
relació al preu.  
 
El Sr. Josep Andreu comenta que està sorprès perquè li van comunicar que 
l’Ajuntament de Montblanc havia decidit suprimir els cursos d’estiu a la Universitat 
Rovira i Virgili. Fa un prec dient que quan hi hagi qüestions d’aquestes es miri de 
parlar, si que hi ha d’haver un ajust pressupostari, es un error trencar una relació amb la 
Universitat Rovira i Virgili si es vol fer Montblanc Patrimoni de la Humanitat també 
l’hem d’omplir de continguts. Fa un altre prec en relació a què en una Comissió de 
Govern es va acordar crear una comissió pel Patrimoni de la Humanitat i s’ha comunicat 
a entitats, però no als grups municipals. 
 
Contesta el Sr. Alcalde diferents les preguntes dels regidors començant pel Sr. 
Vallverdú al qual li comenta que es farà l'oportuna comunicació a Renfe i que 
compleixin amb els viatgers.  
 
El Sr. Alcalde contestant al Sr. Huguet comenta que respecte els abocaments il·legals ho 
comunicarem perquè es solucioni, en relació a la maquina de l'abocador, el Carrer 
Toses- Espluga de Francolí li contestarà el Sr. Campdepadrós i respecte la 
fotocopiadora i el cotxe el Sr. Llort li donarà resposta.  
 
En relació a les preguntes efectuades pel membres del grup municipal d'ERC, l'Alcalde 
diu: 
 
- referent a l'autovia que la moció diu vista la petició presentada i l'equip de govern 
decideix que la moció ha de ser en el sentit de demanar l'autovia el més lluny possible 
del poble 
- en relació amb el Carrer Josep Maria Poblet no tardarà gaire a executar-se el carrer 
- en referència al cotxe marca Nissan de la Policia Local va tenir un accident i 
actualment s'està estudiant que es fa 
- les festes i fires de Sant Maties es faran igual, però hi ha un nou enfocament sense 
canviar res 
- la visita de la Consellera de Benestar li van comentar que era una visita de treball 
- en referència a l'abocador i la taxa del mateix hi ha el que hi ha i qui vol fer un 
abocament ja té maneres oportunes per fer- lo 
- dels cursos d'estiu de la URV s'ha acordat fer el biennal 
- no s'ha creat la Comissió de Patrimoni, sinó només una comissió d'estudi per demanar 
que Montblanc sigui Patrimoni de la Humanitat, les entitats ho reben i els grups 
municipals ja ho saben per l'acord de Comissió de Govern. 
 
El Sr. Villar contesta la pregunta del Sr. Combalia referent a l'autovia dient que ja hi ha 
un estudi aprovat, si depengués d'ell faria el desdoblament i no hauria apostat mai per 
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l'autovia, ja que s'ha de respectar el medi ambient. La opció aprovada és oest. Des del 
seu partit es farà pressió perquè el projecte passi cap a la variant est. Creu que el que 
menys perjudica per Lilla és el túnel de tomb de paella a tomb de paella. S'ha pronunciat 
amb la moció en aquest Ple perquè passi més lluny i hi hagi menys impacte al nucli 
urbà. 
 
Pren la paraula el Sr. Llort per contestar al Sr. Huguet en relació al vehicle de la Policia 
Local es va demanar pressupost per reparar- lo i pujava 5.200 €, es va valorar la 
reparació, el leasing s'acabava el mes de març i els diners que s'han pagat fins ara de 
reparacions sumen molts diners i el vehicle ja porta 200 mil quilometres, ara el nou 
vehicle Fiat Stylo s'ha contractat amb renting per quatre anys amb les següents 
condicions: lloguer del vehicle, manteniment, reparació d'avaries, assegurança i cessió 
d'un altre cotxe en cas que no es pugui disposar del llogat. En relació a la fotocopiadora 
del Departament de Secretaria estava espatllada i es va creure oportú treure les 
impressores i així hi ha un estalvi de tinta. 
 
El Sr. Campdepadrós manifesta respecte els comentaris del Sr. Huguet que l'Ajuntament 
té una màquina per la Brigada d'obres però no per l'abocador, respecte el Pla Parcial 14 
està acabada l'urbanització i es poden donar llicències, en relació al plànol del Carrer 
Vinyols hi havia un error en el plànol que era una copia  d'un projecte vell que ja està 
rectificat. 
 
El Sr. Villar contesta respecte els abocaments il·legals que dels dos noms que van sortir 
a la Comissió de Govern que no cal anomenar qui són, per part d’un hi ha compromís 
d’aplanar i posar terra, i per part de l’altre, és un abocament legal perquè per part de 
l’Agència Catalana de l’Aigua té permís i hi ha llicència d’obres per reomplir terrenys. 
Especifica el Sr. Campdepadrós que entre les terres hi ha les pedres per reomplir el 
terreny i té llicènc ia d’obres menors.  
 
El Sr. Alcalde agraeix al públic l’assistència. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a tres quarts de dotze del vespre, i 
per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa 
el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica. 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de 6  folis números                a 
                  , ambdós inclosos. 
 
 
 


